

التاريخ : 2020/09/17

**تعميم رقم (2020/98) Circular No.**

All airlines operating at Kuwait International Airport must adhere to the following instructions:

إلى جميع شركات الطيران العاملة في مطار الكويت الدولي الالتزام بالتالي:-

Based on the instructions of the Health Authorities in the State of Kuwait, kindly adhere to the following:-

بناء على تعليمات السلطات الصحية في دولة الكويت، يرجى الالتزام بالتالي:-

Further to our Circular No. (88/2020) dated (02/08/2020) and Circular No. (90/2020) dated (04/08/2020), and due to the latest developments of the pandemic COVID-19 situation, commercial flights from the Republic of Argentina, the French Republic, and the Republic of Yemen are added to the ban list of countries which passengers arriving from, are prohibited to enter the State of Kuwait and the removal of Republic of Singapore from the ban list of countries (to becomes 34 countries).

الحاقاً بالتعميم رقم (2020/88) المؤرخ في (2020/08/02) والتعميم رقم (2020/90) المؤرخ في (2020/08/04) والتعميم رقم (2020/95) المؤرخ في (2020/08/23)، ووفقاً لتطورات الوضع الوبائي العالمي والخاص بجائحة (COVID-19)، تضاف جمهورية الأرجنتين والجمهورية الفرنسية والجمهورية اليمنية الى قائمة الدول الممنوع دخول الركاب القادمين منها الى دولة الكويت ورفع أسم جمهورية سنغافورة من قائمة الدول الممنوعة لتصبح (34 دولة).

نائب المدير العام لشؤون مطار الكويت الدولي

Deputy Director General

For Kuwait International Airport Affairs

م/ صالح عبدالله الفداغي